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Styrets beretning  

2020/2021 

 

Styret har bestått av følgende medlemmer: 

Leder    Hilde Valberg  EOIL, Elnesvågen 

Nestleder/sekretær  Birger Laugsand  Eide IL, Eide 

Kasserer   Håvard Holten  TINE bedrift, Tornes 

Styremedlem   Arne Inge Kristiansen EOFK, Eide 

Styremedlem   Line Andrèa Hagen  Eide klatreklubb, Averøy 

Varamedlem   Per Olav Eide  Eide IL, Eide 

 

Tunge år for idretten preget av koronanedstenging 

Perioden mellom årsmøtene har vært preget av koronapandemien som har gitt utslag 

som; fra ingen- til redusert aktivitet innad i treningsgrupper og på tvers av 

kommunegrensene, restriksjoner i form av stengte haller og andre treningsarenaer til 

en forsiktig gjenåpning med strenge krav til antall personer til stede inne i haller og på 

utendørs treningsarenaer. Fortsatt virker en full gjenåpning av idretten å befinne seg 

et sted framme i horisonten.   

 

Pga pandemien ble planlagt avholdelse av ulike kurs og foredrag lagt på is. Planlagt 

forum i regi av HIR, bl.a for å muliggjøre samarbeid mellom idrettslag på tvers av den 

gamle kommunegrensen, ble heller ikke avholdt pga forbudet mot fysiske møter av 

større art under pandemien. Styret så ikke samme verdi av slike møter på digitale 

arenaer som f.eks Teams. Vi registrerer likevel at klubber har inngått samarbeid på 

tvers av klubber, som f.eks «Team Hustadvika» J17- og -damelag innen fotball. 

Klubber har også endret navn i forbindelse med kommunesammenslåinga: 

 

Hustadvika sykkelklubb    (Fræna sykkelklubb og Lyngstad IL) 

Hustadvika padleklubb    (Fræna padleklubb) 

Hustadvika taekwon-do klubb   (Fræna taekwon-do klubb) 

 

Som et resultat av restriksjonen under pandemien, melder flere idrettslag om tap av 

medlemsmasse. Det totale tapet av medlemsmasse vil man først se etter at 

regjeringen igjen åpner for aldersgruppen >20 år i breddeidretten. Enkeltlag kan 

likevel, på tross av pandemien, melde om økt medlemsmasse.  
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Hustadvika taekwon-do klubb har økt medlemsmassen under koronapandemien. De trives 

godt etter å ha flyttet treningsarena til nyrenoverte Brynhallen. Bildene er tatt under 

nyåpningen av hallen, 4. november 2020. Det var få personer til stede under åpningen og 

stolene var plasserte med riktig koronaavstand. 

 

Aktivitetstall for Hustadvika idrettsråd 2020:  

0-5 år 6-12 

år 

13-19 

år 

20-25 

år 

26 

år+  

0-5 år 6-12 

år 

13-19 

år 

20-25 

år 

26 

år+ 

133 623 399 119 583 117 529 399 203 622 

0-19 år: 1155                       20 år+: 702 0-19 år: 1045                       20 år+: 825 

Sum kvinner og menn          0-19 år: 2200          20 år+: 1527          totalt: 3727 

 

Tallene for 2021 foreligger ikke. 

 

Forskuttering av utdeling av LAM-midler 

For raskt å hjelpe for de økonomiske utfordringene idrettslagene ville møte pga 

koronarestriksjonene, vedtok KUD/NIF å forskuddsutbetale 66% av grunnbeløpet av 

LAM-midlene til idrettslagene før sommeren 2020. Restbeløpet skulle utbetales som 

vanlig til høsten. Beregningene for forskutteringen ble gjort på estimerte tall på 

grunnlag av medlemsmassen for 2018. Den totale utbetalingen av LAM-midlene ble 

justert i forhold til det reelle medlemstallet for 2019.     

 

Samarbeidsavtale Hustadvika kommune og HIR 

Vedtatt i kommunestyret 17. september 2020. Samarbeidsavtalen finnes i eget album 

på HIR facebookside, er utsendt til idrettslagene pr e-post og blir lastet opp på 

Kvinner (sum 1857) Menn (sum 1870) 
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hjemmesiden. Grunnet koronapandemien har muligheten for samarbeidsmøter med 

kommunen vært begrenset. Avholdte møter har foregått på Teams.  

 

PS 69_2020 Haller i Hustadvika 

Vedtak om gjeninnføring av halleie i Eidehallen og redusert halleie i Fræna- og i 

Brynhallen ble vedtatt av kommunestyret 17. september 2020. Skriftlig innspill til 

saken fra HIR, argumenterte sterkt for innføring av gratis halleie i alle haller i 

kommunen. Det antas at HIRs tilstedeværelse på det aktuelle kommunestyremøtet 

var ett av bidragene til at vedtaket i saken ble vedtatt evaluert etter 2 års utprøving.  

 

I etterkant av kommunestyrevedtaket skrev HIR et tilsvarsbrev til Hustadvika 

kommunestyre vedr kommunestyrets behandling av saken. Brevet var datert 5. 

oktober 2020 og ble sendt Hustadvika kommunes e-postmottak med spørsmål om 

videreformidling til samtlige av kommunestyrets medlemmer. Brevet ble sendt som 

kopi til Møre og Romsdal idrettskrets, ordfører, varaordfører, kommunedirektøren, 

kultursjef, kulturkonsulent, Romsdals Budstikke og Tidens Krav. Bare idrettskretsen 

ved styreleder, Roar Lervik, responderte på brevet:  

 

«Fra Lervik, Roar på den 2020-10-07 11:22 
 

Heisann, 

Dette var et meget bra dokument som virkelig får frem verdien av gratis 

hallleie. Jeg håper virkelig at disse tallene var kjent for politikerne 

når de vedtok saken 

 

Stå på , vi støtter dere i denne viktige saken og håper at politikerne 

kan gjøre retrett på dette vedtaket. 

 

 

Roar» 

 

Det viste seg at grunnen til manglende respons på brevet fra kommunestyrets 

representanter, var at brevet aldri ble videresendt disse fra postmottaket til 

kommunen. Brevet viste seg heller ikke å være protokollført i postlista. 

 

Det aktuelle brevet ble etterlyst av 2 idrettslag tilhørende HIR, som også varslet 

kontrollutvalget for Hustadvika kommune om manglende postjournalføring i denne 

saken. 

 

Hustadvika idrettsråd på internett/i sosiale medier 

• Egen facebookside med delinger av nyheter og informasjon fra NIF, MRIK og 

HIR. Dokumenter deles som bilder i album.  

mailto:Roar.Lervik@idrettsforbundet.no
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• Hjemmeside i drift fra årsmøtedato, 15. juni 2021: 

https://www.idrettsråd.no/hustadvika/ 

 

Styremøter, andre møter, uttaler og representasjon 

• 14 avholdte styremøter siden sist årsmøte, nesten samtlige som nettmøter på 

Teams. Av den grunn utfordrende å få til underskrevne møteprotokoller. 

Kulturkonsulent med ansvar for kommunale haller, idrett og ungdom, Emelie 

Langnes Holden, har vært tilstedeværende på flere av møtene.  

• Dialog i HIR messenger-gruppe. Foreligger ikke referat fra dette. 

• Innspill halleiesaka 18. mai 2020 

• Innspill til helsetilstanden i kommunen 25. juni 2020 

• Møte med Røde kors, MRIK, Molde IR om evt samarbeid om 2 pilotprosjekter 

30. juni 2020: 

1. Treningsivrig & treningskompis – en pilot 

2. Frafall i idretten 

• Innspill vedrørende idretten i Hustadvika kommune og 

koronasituasjonen 8. juli 2020 

• Representert på kommunestyremøtet hvor samarbeidsavtale og halleiesaken 

ble vedtatt 17. september 2020.  

• Brev sendt til kommunestyret vedr behandling av PS 69_2020 Haller i 

Hustadvika 5. oktober 2020.  

• Representert ved nyåpning av Brynhallen 4. november 2020. 

• Alle med dugnad 12. november 2020. 

• Møte med Ragnhild Elin Aas, rådgiver kultur og friluftsliv 19. november 2020: 

Rullering av handlingsdel for idrett og friluftsliv.  

• Dialogmøte med idretten på Teams 23. mars 2021 i samarbeid med 

Hustadvika kommune v/Emelie. Tema: Anlegg 

 

Handlingsplan/arbeidsprogram 

HIR tilstreber å følge gjeldende lovnorm for idrettsråd som innleder med følgende 

paragraf og ordlyd: 

 

§ 1  Formål 

(1)  Idrettsrådet skal arbeide for best mulige forhold for idretten innen idrettsrådets 

grenser. Idrettsrådet skal være en arena for samarbeid mellom lagene, mellom lagene 

og de kommunale myndigheter og mellom lagene og idrettskretsen. 

(2)  Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig 

aktivitet skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 

 

 

https://www.idrettsråd.no/hustadvika/
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For 2021/2022-perioden har vi følgende gjøremål på agendaen:  

• Jobbe for at kommunen skal sette av definerte areal for framtidsrettet 

videreutvikling av idretten i kommunen. 

• Jobbe for at kommunen skal sette av definerte areal til gode, lokale 

aktivitetsanlegg og tilrettelegge for bred og variert aktivitet i kommunen.  

• Arrangere kurs i samarbeid med idrettskretsen og andre aktuelle instanser. 

• Planlegge for å arrangere idrettens dag sensommeren 2022 i samarbeid med 

kommunen og idrettslagene. 

• Videreutvikle samarbeidet med kommuneadministrasjonen innen idrett og 

kultur og følge opp faste rutiner i tråd med samarbeidsavtale. 

• Invitere til samarbeid mellom klubber og enkeltidretter på tvers av den gamle 

kommunegrensen  

• Være en høringsinstans for idretten i kommunen 

• Jobbe for å få etablert gode- og varierte lavterskeltilbud 

• Rusforebygging 

• Antidoping – rent idrettslag 

 

Valgkomite 

For å unngå gjentakelse av forrige årsmøtes episode under valget, har det nye styret 

laget et arbeidsdokument med sjekkliste for framtidige valgkomiteer. 

Arbeidsdokumentet inneholder aktuelle utdrag fra gjeldende lovnorm vedr valgbarhet 

og en komplett liste over de ulike vervene med kontaktopplysninger, klubbtilhørighet, 

bosted og hvilket år kandidatene står på valg. Sjekklisten inneholder bl.a forslag til 

punkter fra det aktuelle årsmøtets (2019) delegater: 

 

Sjekkliste for valgbarhet til verv i Hustadvika idrettsråd 

1. Forespørre samtlige idrettslag etter aktuelle kandidater til de ulike vervene i- og 
rundt HIR.  

2. Forespørre samtlige idrettslag om de har aktuelle ungdomsrepresentanter.  
3. Tilstrebe 50/50 kjønnsfordeling.  
4. Tilstrebe geografisk fordeling.  
5. Tilstrebe fordeling av idrettslig tilhørighet. 
6. Forsikre at andre aktuelle kandidater til verv, utenom de som er innmeldt av 

idrettslagene, har betalt medlemskontingent og er medlem i et medlemslag i 
idrettsrådet - før de forespørres.  

 

Etter fjorårets årsmøte, ble det nye styret gitt fullmakt til å utnevne representanter til 

en ny valgkomite. Jobben med å få medlemmer til en valgkomite startet like etter at 

det nye styret hadde gjennomført sitt første styremøte, uten at noen av de som ble 

kontaktet takket ja til utnevnelsen/vervet. Etter en lengre pause i arbeidet, fortsatte 

jobben på vårparten 2021. Heller ikke e-post til idrettslagene med oppfordring om å 

melde inn aktuelle kandidater, fra MRIK ved Grete Opheim, gav noen positive 
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tilbakemeldinger. Det hele endte med at styret valgte følgende løsning foreslått av 

MRIK: 

 

«Alt 2: Det legges ikke fram noe forslag på tillittvalgte til årsmøte - kandidater foreslås av de 

som er tilstede på årsmøte og det stemmes over framsatte forslag. Styrets oppgave uansett 

alternativ: Fremme forslag på valgkomite med leder, minst 2 medlemmer og minst 1 

varamedlem til valgkomiteen som skal jobbe fram til neste årsmøte i 2022.» 

 

Styret har brukt mye tid på arbeidet med å få på plass kandidater til valgkomiteen, tid 

som burde vært brukt til andre oppgaver, som bl.a å planlegge årsmøtet, drifte 

idrettsrådets facebook-side og den nye hjemmesiden på internett.  

 

Nå håper vi årsmøtet er behjelpelige med å finne kandidater til resterende tillitsverv 

som står på valg. 

 

Kontrollutvalget 

I henhold til lovnorm for IR har kontrollutvalget fått innsyn til samtlige dokumenter i 

Hustadvika idrettsråd sitt digitale arkiv, DropBox.  

 

Med vennlig hilsen styret i Hustadvika idrettsråd 


